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Tjänstgörande ersättare 

Jean-Robert Nino (M) för Asi Rebbati (L), Estanislao Mboro (S) för Galina 

Monsalves-Leal (S) §§ 1-10, Tomas Beer (MP) för Ahmet Music (MP) §§ 1-10.  

Basit Choudhury (M) för Kerstin Thuvfesson (M) §§ 1-10,  

 Tjänstgörande ersättare 
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Tove Nilsson.                                                                                                             
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Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum torsdag 

3 maj 2018 klockan 08.30. 

 

Dagordningen godkändes med följande ändringar: 

 

Ärende 16, 17 och 31 utgår.  
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

22 mars 2018 justerats den 27 mars 2018.    
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§ 3 
Begränsning att utöva umgänge enligt 14 § 2 st. 1 p. LVU 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 6.-197-2018 
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§ 4  
Anmälan av behov av särskilt förordnade vårdnadshavare enligt  
6 kap 9 § föräldrabalken (FB)  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 

Dnr 6.-646-2017. 
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§ 5 
Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad vårdnadshavare 
enligt 6 kap 8 a § föräldrabalken (FB)  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
Dnr 6.-158-2018 
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§ 6 
Lex Sarah-anmälan enligt 14 kap. 7 § socialtjänstlagen (SoL) 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
Dnr 1.2.2.-037-2018 
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§ 7 
Lex Sarah-utredning enligt 14 kap. 6 § socialtjänstlagen (SoL) 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
Dnr 1.2.2.-038-2018 
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§ 8 
Lex Sarah-utredning enligt 14 kap. 6 § socialtjänstlagen (SoL) 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
Dnr 1.2.2.-069-2018 
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§ 9  
Information om lex Sarah-utredning enligt 24 e § lagen om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess. 
Dnr 1.2.2.-140-2018 
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§ 10 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 4 april 2018, 18 april 2018 

och 23 april 2018.  

 
Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.40 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.15.  
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§ 11 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Allmänhetens frågestund inleddes med information från Svenska Bostäder om 

Husby Centrum-projektet.  

 

Nämndens ordförande Elvir Kazinic (S) presenterade Tara Rasul Aziz (S), ny 

ersättare i nämnden för socialdemokraterna. Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund 

presenterade tre nya tjänstemän på stadsdelsförvaltningen: Ingrid Brännström, 

avdelningschef för äldreomsorg, funktionsnedsättning och socialpsykiatri, Hans 

Peters, vikarierande nämndsekreterare, och Farida Ziani, chefssekreterare.  

 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Projektet i Ungdomens Hus i Rinkeby, i samverkan mellan 

stadsdelsförvaltningen, Jobbtorg och föräldra-föreningen i Rinkeby, med 

syfte att nå fler unga som varken arbetar eller studerar, har startat.  

Projektet har varit välbesökt från början och alla unga som vill delta 

skrivs in på Jobbtorg i Kista. Efter inskrivning görs en utredning av den 

unges individuella behov. Alla erbjuds någon form av insats, det kan 

handla om någon form av anställning, utbildning eller annan insats.  

 Ärendet om fördelning av bidrag till ideella föreningar, som utgått från 

föredragningslistan till dagens sammanträde, ska tas upp till behandling 

av nämnden 24 maj 2018.  

 I Tertialrapport 1, som ska tas upp till behandling av nämnden 24 maj 

2018, redovisas att förvaltningen får mer pengar för feriearbeten. 

Regeringen har skjutit till  mer pengar för att fler unga ska kunna 

anställas. Tillskottet kommer innebära att alla unga som sökt kommer 

erbjudas feriearbete. Förvaltningen beräknar att cirka 1300-1350 unga 

kommer anställas.  

 Förberedelser inför Valborg. Alla förvaltningens fältassistenter, 

medborgarvärdar och ungdomsvärdar kommer vara i tjänst under kvällen 

den 30 april 2018.  

 Rekrytering av fältassistenter. För närvarande har förvaltningen sju 

anställda fältassistenter men styrkan ska utökas till 10. Från och med  

augusti 2018 kommer rapporter från fältassistenterna anmälas månadsvis 

till nämnden. Enligt rapport till stadsdelsdirektören är Kista galleria just 

nu den oroligaste platsen i stadsdelsområdet. I Husby är det lugnt just nu.  
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Frågor från nämnden 

 Aleks Sakala (M) påtalade problem med olovlig biltrafik och 

nedskräpning runt Husby gård, särskilt under helgerna. Finns det 

möjlighet att se över och städa ytorna i området efter varje helg?  

Svar: Administrativa chefen Johan Hernman svarade att förvaltningen 

ska undersöka saken och återkomma med svar i frågan.  

 

 Tomas Beer (MP) ställde en fråga om hanteringen av föreningsbidrag, 

om varför de föreningar som lämnat in ansökan i tid och inte blivit 

ombedda att komplettera sin ansökan måste vänta på svar till maj.  Svar  

Svar: Ulla Thorslund svarade att presidiet och förvaltningen kommit 

överens om att föreningsbidragen behöver hanteras samlat, för att 

hanteringen ska bli enhetlig och rättvis. Hon beklagade att föreningarna 

får vänta på besked. Det är första gången föreningsbidragen hanteras 

enligt de riktlinjer nämnden besluta om 2017. Förutsebarheten för 

föreningarna kommer bli bättre nästa år, när ansökningarna för 2019 ska 

lämnas in i oktober 2018. Då bör föreningarna kunna få besked före 

årsskiftet. Nämndens ordförande Elvir Kazinic svarade att nämndens 

riktlinjer har följts och att presidiet anser att ärendet måste beredas 

noggrant.  

 

 Sinan Tayeb (M) frågade vem som ansvarar för att hålla efter Järvafältet, 

han påtalade att det finns behov av att klippa gräset. 

Svar: Johan Hernman svarade trafikkontoret ansvarar för underhåll av 

fältet, men att förvaltningen ska framför synpunkterna till trafikkontoret.  
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§ 12 
Inkomna medborgarförslag 
 

Inga inkomna medborgarförslag fanns att anmäla.  
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§ 13 
Månadsrapport till nämnden i april 2018 
 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport 

 

Ärendet  
Sammanlagt beräknas ingen avvikelse mot budget vare sig före eller efter 

resultatöverföringar.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-213-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.      

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 14 
Ny parklek i Rinkeby 
 

Beslut 

1. Stadsdelsförvaltningen får i uppdrag att beställa en förstudie av 

Skolfastigheter i Stockholm AB (SISAB) om möjligheten att anlägga en 

temporär parkleksbyggnad i Hinderstorpsparken i Rinkeby.  

2. Stadsdelsförvaltningen får i uppdrag att ansöka om att  detaljplanen för 

Hinderstorpsparken ändras. 

3. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
I verksamhetsplanen för 2018 finns ett uppdrag om en parklek i Hinderstorps-

parken i Rinkeby. Den yta som planeras avsättas för parkleken utgör enligt 

detaljplanen allmän parkmark. För att kunna anlägga en byggnad där behöver 

detaljplanen ändras. I avvaktan på detaljplaneändringen, kan en paviljong sättas 

upp på platsen. Förvaltningen har varit i kontakt med Skolfastigheter i 

Stockholm AB (SISAB) som kan åta sig att anlägga en temporär byggnad i 

parken. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 april 2018.  

Dnr 3.1.-170-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

26 april 2018 
 

Sida 18 

 

 

  

§ 15 
Inrättande av förskola väster om kvarteret Skagafjord i Kista 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag om projektering av ny 

förskola väster om kvarteret Skagafjord i Kista. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag om att ge 

fastighetskontoret i uppdrag att förhandla med bostadsutvecklaren om pris 

för förvärv av lokalen. 

 

Ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett detaljplaneförslag som innebär att två 

nya bostadskvarter med ca 240 bostäder kan uppföras väster om kvarteret 

Skagafjord vid Kista gård. En ny lokalgata anläggs mellan de båda kvarteren och 

en förskola i en våning uppförs i det södra kvarteret. Parkeringsgarage för bilar 

anordnas under kvarteren. Därtill kan ett antal parkeringsplatser för besökande 

anordnas längs omkringliggande gator. Bostadsutvecklaren Peab Bostad AB 

innehar markanvisningen och ansvarar för utformningen av fastigheterna. 

Förvaltningen ser behov av en förskola om fyra avdelningar med en teknisk 

kapacitet för 72 barn. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 april 2018.  

Dnr 1.5.3.-183-2013  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  

 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Elvir Kazinic (S), ledamoten Martin Michel (MP) samt ledamoten 

Niklas Thorén (V) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Enligt ärendet planeras 1 förskola i ett plan med 4 avdelningar för 72 barn. 

Förskolans totalyta föreslås uppgår till 647 kvm, vilket ger 8.3 kvm per barn.  

 

I Boverkets vägledning ” Gör plats för barn och unga! En vägledning för 

planering, utformning och 

förvaltning av skolans och förskolans utemiljö” finns anvisningar och 

rekommendationer för hur förskolan bör planeras, dimensioneras och byggas, 
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både inne och ute,  för att skapa bra förutsättningar för barnens behov av lek och 

lärande samt för en bra arbetsmiljö för personalen.  

 

Vi anser att höga miljökrav ska ställas på byggnader som ska vara barns dagliga 

vistelseplats och som 

ska användas under flera decennier framöver. 

 

Detta är i linje med Stockholms stads miljöprogram, som har högt satta mål 

exempelvis vad gäller energianvändning, giftfritt Stockholm och sund 

inomhusmiljö. Miljöprogrammet, som alla stadens 

nämnder ska följa, slår fast att det är prioriterat att minska förekomsten av 

farliga ämnen på 

förskolor, bland annat genom att ställa krav i upphandling och vid byggande. 

Särskilt viktigt är att så 

kallade utfasningsämnen inte ska förekomma i byggnaden. Utfasningsämnen 

betraktas som särskilt 

farliga och definieras av Kemikalieinspektionen. 

 

Vi ser gärna att byggnaden drar nytta av solvärme/solel. 

 

Skolgården bör planeras så att den är solbelyst minst några timmar per dag och 

att gårdens storlek är lämpad för det antal barn som ska vistas på gården.  
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§ 16 
UTGÅR 
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§ 17 
UTGÅR 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

26 april 2018 
 

Sida 22 

 

 

  

§ 18 
Idéburet offentlig partnerskap (IOP) med Studiefrämjandet 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att avtal tecknas om idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) med Studiefrämjandet. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna avtalet. 

 

Ärendet  
Studiefrämjandets material ”Älskade barn” används i studiecirklar för föräldrar i 

samarbete med familjehusen i Rinkeby och Husby. Utifrån att önskemål har 

framkommit om fördjupningscirklar för föräldrar inom olika ämnen, vill 

Studiefrämjandet vidareutbilda vissa cirkelledare för ”Älskade barn”. På så sätt 

kan fler studiecirklar starta. Förvaltningen bedömer att ett utökat samarbete 

enligt Studiefrämjandets förslag kan bidra till att öka föräldrars kunskaper om  

rättigheter och skyldigheter och om barns och ungdomars behov och rättigheter. 

Det kan också bidra till att öka föräldrars deltagande i familjehusens verksam-

heter och underlätta förvaltningens dialog med föräldrar i stadsdelsområdet. 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner att ett avtal om IOP 

tecknas med Studiefrämjandet i enlighet med stadens riktlinjer för IOP.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 april 2018.  

Dnr 1.2.5.-216-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 19 
Arrangemang i stadsdelsområdet under Fotbolls-VM för herrar 
sommaren 2018 
Svar på skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S), Martin Michel m.fl. (MP) och 

Niklas Thorén (V) 
 
Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
En skrivelse med förslag om arrangemang i stadsdelsområdet under fotbolls-VM 

för herrar sommaren 2018 inkom till förvaltningen den 22 februari 2018 från 

Elvir Kazinic m.fl. (S), Martin Michel m.fl. (MP) och Niklas Thorén m.fl. (V).  I 

skrivelsen föreslås att stadsdelsförvaltningen får i uppdrag att undersöka förut-

sättningarna för att arrangera storbildsvisningar av finalmatcherna samt för att 

visa övriga matcher på lämpliga ställen i samarbete med civilsamhället. 

Stadsdelsförvaltningen har hyrt storbildsskärmar som kommer att placeras i 

Rinkeby och Husby för att kunna visa matcherna under fotbolls-VM för herrar i 

sommar, i likhet med fotbolls-EM 2016.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 28 mars 2018.  

Dnr 1.6.-138-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 20 
Reactor – en trygg träffpunkt 
Svar på skrivelse från Benjamin Dousa m.fl. (M) 
 
Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
Benjamin Dousa m. fl. (M) hänvisar i skrivelse till indikationer om att narkotika 

förekommit i träffpunkten Reactors lokaler. Skribenten åberopar även att unga 

över 19 år vistas i lokalen. Mot denna bakgrund vill skribenten uppdra åt 

förvaltningen att tillämpa nolltolerans mot narkotikaförsäljning och annan illegal 

verksamhet, vidta åtgärder mot att ungdomar som är äldre än 19 år vistas i  

lokalerna och utveckla verksamheterna för tjejerna med t ex. tjejkvällar och 

riktade aktiviteter. Förvaltningen tillämpar nolltolerans mot droger och annan 

illegal aktivitet i samtliga verksamheter. Om en incident inträffar i en av 

förvaltningens verksamheter görs en incidentrapportering, som följs av 

utredning och åtgärd. Utifrån påståenden om att narkotika förekommit i Reactors 

lokaler har en sådan incidentrapportering genomförts. Polisen har även 

genomsökt lokalerna med narkotikahund. Medarbetare på Reactor för en 

kontinuerlig dialog med unga över 19 år som inte längre tillhör verksamhetens 

målgrupp, och de hänvisas till annan verksamhet riktad till dem. Förvaltningen 

arrangerar aktiviteter och läger som är riktade till tjejer. Förvaltningen har också 

genomfört en översyn av ungdomsgårdarna och träffpunkterna, med fokus på 

flickors besök i ungdomsverksamheter och deltagande i de aktiviteter som 

erbjuds. Det har utmynnat i ett antal förslag, varav vissa omnämns i nämndens 

verksamhetsplan för 2018. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 april 2018.  

Dnr 1.6.-139-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) lämnade ett särskilt uttalande:  

 

Vi tackar förvaltningen för ett välskrivet svar och att man har förstått allvaret av 

situationen kopplat till Reactor. Det är viktigt att stadsdelens ungdoms- och 
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fritidsgårdar är trygga miljöer och inte ett tillhåll för kriminella. Vi ser dock 

bekymmersamt på att tjejer och unga kvinnor bara står för var tredje besök. 

Detta måste Reactors ledning arbeta betydligt flitigare med.  

Vidare ser vi ett stort behov av att flytta Reactors verksamhet mer centralt i 

Husby, förslagsvis till de nyrenoverade lokalerna på Edvard Griegsgången 9. 

Det skulle kunna bidra till trygghet och inkludering. 
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§ 21 
Studieresa till Kayseri i Turkiet 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner studieresan till Turkiet. 

 

Ärendet  
Enheten ungdomsgårdar och parklek ingår i det rikstäckande nätverket KEKS 

(Kvalitet och Kompetens i Samverkan). Som medlem i nätverket får 

verksamheterna bl. a. tillgång till kompetensutveckling och erfarenhetsutbyte 

inom ramen för Erasmus+. Tre medarbetare på ungdomsgårdarna har ansökt om 

att få delta i en studieresa till Kayseri i Turkiet den 16-22 maj 2018. Resan avser 

utbildning och erfarenhetsutbyte om ungdomars delaktighet och inflytande. 

Förvaltningen föreslår att nämnden godkänner studieresan till Kayseri i Turkiet 

och deltagandet i Erasmus+ utbildning och erfarenhetsutbyte om ungdomars 

delaktighet och inflytande. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 3 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-204-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 21a  
Samlokalisering av verksamheter i nya lokaler i Husby Centrum 
 
Beslut 
Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att för nämndens räkning teckna avtal 

om förhyrning av lokal. 

 

Ärendet  
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 

förhyra lokal på Edvard Griegsgången 9 i Husby i syfte att samlokalisera 

medborgarkontor, föräldrarådgivning, öppen förskola och viss ungdoms-

verksamhet. Lokalen kan förhyras från och med 1 maj innevarade år. Den 

innebär att en första publik verksamhet skulle kunna invigas redan innan 

sommaren 2018. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-225-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 22 
Motion om att starta konceptet trygg stad 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Anna König Jerlmyr m.fl. (M) föreslår att berörda nämnder och bolag får i 

uppdrag att börja planera och genomföra konceptet Trygg stad, en samverkan 

mellan stad, fastighetsägare, handlare och andra aktörer. Syftet med Trygg stad 

skulle vara att utveckla en attraktiv, trygg och händelserik plats för alla. Förval-

tningen anser inte att det finns behov av att utveckla konceptet Trygg stad 

utifrån motionen. År 2007 bildades Fastighetsägare i Järva, ett samarbete mellan 

allmännyttiga, privata och kommersiella fastighetsägare i Hjulsta, Tensta, 

Rinkeby, Kista, Akalla och Husby utifrån det koncept som motionärerna 

beskriver. Visionen för samarbetet är att Järva ska vara en trygg, trivsam och väl 

fungerande del av Stockholm med ett bra anseende och hög status. Förval-

tningen har också en etablerad samverkan med fastighetsägare och andra aktörer 

inom Trygghet i fastigheter och utemiljö (det lokala brottsförebyggande rådet). I 

nämndens lokala utvecklingsprogram och i verksamhetsplanen är trygghet 

prioriterat. För att öka tryggheten planeras ett antal fysiska och sociala åtgärder 

de kommande åren. Till sommaren 2018 planerar förvaltningen att införa 

Sommar på torget i Rinkeby och Akalla i samverkan med olika aktörer. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 28 mars 2018.  

Dnr 1.5.1.-638-2017.  

   

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.      

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) lämnade ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det.  

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) ställde de båda förslagen mot varandra och fann 

att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag.  

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för eget förslag enligt följande:   
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1. Motion om att starta konceptet Trygg stad av Anna König m.fl. (M) tillstyrks. 

2. Att därutöver anföra följande 

  

 Stockholms stads trygghetsundersökning visade att stockholmarna blivit mer 

otrygga. Det vill Moderaterna ändra på. Trygghet ska råda i staden oavsett 

bostadsadress. Det handlar om att ta tillbaka platsen till invånarna och investera 

långsiktigt.  

 

I dag finns det områden där en stor del av befolkningen undviker att gå ut 

kvällstid överhuvudtaget. Otrygga miljöer och platser måste och ska fasas bort. 

Både den upplevda och den faktiska tryggheten hos stockholmarna ska öka. Det 

handlar om att ta tillbaka platsen till invånarna och investera långsiktigt. I dag 

finns det områden där en stor del av befolkningen undviker att gå ut kvällstid. 

Därför vill vi skapa mer levande platser med platssamverkan. Genom att på 

specifikt utpekade platser mäta den upplevda tryggheten dag som natt samt 

kartlägga vilka som rör sig vid platsen över dygnet skapas förutsättningar för att 

förbättra upplevelsen av platsen.  

 

Trygg stad innebär att en mindre organisation sätts samman för att utveckla ett 

lokalt centrum. Organisationen har politiskt mandat för att ta hand om den 

specifika platsen. Syftet ska vara att utveckla och kvalitetssäkra en attraktiv, 

trygg och händelserik plats för alla. Detta genomförs utifrån en gemensam 

vision för platsen där alla inblandade aktörer (offentlig/privat) arbetar 

målmedvetet med specifika frågor som skapar ett bra innehåll och bra 

besöksupplevelse. 

 

Arbetet baseras på erfarenhet och kunskap från aktörer kring platsen, platsens 

historia och utmaningar. Fastighetsägarnas och handlarnas mångåriga dagliga 

erfarenheter kring vad som fungerar och inte fungerar på en plats, samt hur 

platsens besökare agerar, ska ligga till grund för erfarenhetsutbytet.  

 

Vi föreslår att staden initialt börjar med 12 platser över hela Stockholm: Sergels 

torg, Husby, Rågsved, Farsta, Medborgarplatsen, Hässelby, Vårberg, Högdalen, 

Sätra, Kista, Tensta, Rinkeby.  

 

För detta sätter vi av 100 miljoner kronor i Stockholms stads budget för nästa 

mandatperiod. I detta ingår en anställd platsansvarig, städning, tillsyn, drift och 

underhåll, fysiska förbättringar, aktiviteter och tillfälliga möbleringar. 

 

Nyckelpersonerna i satsningen är en heltidsanställd verksamhetsledare och en 

platsansvarig som både ges mandat och budget för att genomföra förändringar i 

sina lokala centrum. Redan nu finns goda krafter i områdena i form av till 

exempel platsvärdar, men arbetet är inte tillräckligt strukturerat och det saknas 

tydligt mandat från Stockholms stad. Genom att offentlig och privat sektor 
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samverkar skapas ett helhetsansvar för platsen som genom samfinansiering ger 

förutsättningar för aktiviteter och lokal utveckling. 
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§ 23 
Stockholms stads riktlinjer för nationella minoriteters rättigheter 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet  
Förslaget till riktlinjer beskriver stadens arbete med nationella minoriteters 

rättigheter och ansvarsfördelningen mellan stadens nämnder. Arbetet för 

nationella minoriteter är en del i stadens arbete med att värna de mänskliga 

rättigheterna. Stadsdelsförvaltningen är positiv till riktlinjerna för nationella 

minoriteters rättigheter som innebär att rättigheterna för dessa grupper förstärks. 

Indelningen av de olika rättighetsområdena i riktlinjerna tydliggör vilket ansvar 

olika nämnder har. För att öka förståelsen för nationella minoriteters situation i 

samhället, är det viktigt med kunskap om de nationella minoriteternas historia, 

kultur och juridiska skydd. Det kommer att behövas olika insatser för att öka 

kunskapen om och stödet till de nationella minoriteterna. Det befintliga stads-

övergripande nätverket skulle kunna få ett tydligare uppdrag utifrån de nya 

riktlinjerna för nationella minoriteters rättigheter. Förvaltningen föreslår också 

att den föreslagna strategin för romsk inkludering integreras i riktlinjerna för 

nationella minoriteter i stället för att vara ett separat dokument. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 3 april 2018.  
Dnr 1.5.1.-096-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

26 april 2018 
 

Sida 32 

 

 

  

§ 24 
Strategi för romsk inkludering 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Stockholms stad beviljades 2016 av regeringen att under två år vara 

utvecklingskommun för romsk inkludering. Därmed har staden fått i uppdrag att 

ta fram en strategi för romsk inkludering. Förvaltningen välkomnar Stockholms 

stads strategi för romsk inkludering 2018-2022. Strategin fyller sitt syfte som 

plattform för ett långsiktigt och stadsövergripande arbete. Den ger en god grund 

för att stärka insatser som skyddar och främjar romers rättigheter som nationell 

minoritet. Förvaltningen är positiv till ansvarsfördelningen i strategin. I avsnittet 

om utbildning vill förvaltningen framhålla att barns rätt till språk, kultur-

utövande och utvecklingen av flerkulturell tillhörighet är viktiga delar i för-

skolans uppdrag och arbete. Förvaltningen vill också påpeka att den nationella 

romska minoriteten, som den sverigefinska, samiska eller tornedalska 

minoriteten, inte har rätten att kräva äldreomsorg med särskild språk- och 

kulturkompetens. Staden har inte heller något vård- och omsorgsboende eller 

hemtjänstenhet som erbjuder äldreomsorg med inriktning på romer. Förvalt-

ningen föreslår att den föreslagna strategin integreras i riktlinjerna för nationella 

minoriteter i stället för att vara ett separat dokument. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 3 april 2018.  
Dnr 1.5.1.-097-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 
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§ 25 
Handlingsplan för socialtjänstens arbete med barnfamiljer som 
lever under osäkra boendeförhållanden 2017-2019.  
Bilaga till Stockholms stads program mot hemlöshet 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Handlingsplanen för arbetet med barnfamiljer som har osäkra boendeför-

hållanden har utarbetats utifrån att den gruppen ökar bland hemlösa personer. 

Syftet är att stärka socialtjänstens arbete med målgruppen, bland annat eftersom 

osäkra boendeförhållanden har negativa effekter för barns uppväxtvillkor. 

Förvaltningen välkomnar att stadens program mot hemlöshet kompletteras med 

handlingsplanen för socialtjänstens arbete med barnfamiljer som lever under 

osäkra boendeförhållanden. Förvaltningen är positiv till att 100 försöks- och 

träningslägenheter årligen ska avsättas till genomgångsbostäder. Samtidigt finns 

det  fortsatt behov av stora lägenheter för familjer med många barn från 

Rinkeby-Kista. Kompensatoriska åtgärder för barn bör inarbetas i riktlinjerna för 

ekonomiskt bistånd. Arbetet med att förebygga och åtgärda barns osäkra 

boendeförhållanden i övrigt bör beskrivas i befintliga riktlinjer, oberoende av 

vilken verksamhet inom socialtjänsten det rör sig om. Förutsättningarna för 

enhetliga tolkningar, rättssäkra bedömningar och likställighet i handläggningen 

kan på så vis öka.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 29 mars 2018.  
Dnr 1.5.1.-132-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 26 
Förslag till regional handlingsplan för grön infrastruktur i 
Stockholms län 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Handlingsplanen som Länsstyrelsen har utarbetat består bland annat av en 

nulägesbeskrivning och åtgärdsförslag. Åtgärdsförslagen innehåller sådant som 

kan påverkas på regional nivå, men även åtgärder som behöver hanteras på 

nationell eller lokal nivå. Förvaltningens bedömning är att handlingsplanen är 

alltför omfattande. De valda insatsområdena och tematiska områdena är 

relevanta. Det kan markeras ännu mer att lokalisering av ny bebyggelse m.m. 

som påverkar de gröna kilarnas värde bör undvikas. Det behövs en komp-

lettering om att de gröna sambanden behöver stärkas vid förtätning. Punkterna 

under Kulturpåverkade landskap är viktiga. I stadsdelsområdet är det särskilt 

aktuellt i samband med exploateringen i Husby, i närheten av Husby gård. I 

planprocesser behöver kunskap om grön infrastruktur och vikten av att bevara de 

gröna värdena förbättras i tidiga skeden. Fler områden kan behöva formellt 

skydd. I kapitlet om friluftsliv och natur anges att tillgången till närnatur kanske 

är den mest betydelsefulla friluftsmiljön för människors hälsa. Enligt 

förvaltningens mening är tillgången till närnatur särskilt viktig i stadsdels-

området där en stor andel barnfamiljer bor i flerfamiljshus och kanske inte har 

praktiska möjligheter att ta sig utanför området. Samtidigt är det viktigt att 

tillgången till närnatur säkras i samband med utbyggnaden av bostäder och 

verksamheter.   

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 april 2018.  
Dnr 1.5.1.-153-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 27 
Ändring i reglementen för vissa facknämnder samt stadsdels-
nämnderna 
Svar på remiss från kommunstyrelsen   

 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat förslag till ändring i vissa facknämnders och 

stadsdelsnämndernas reglementen till berörda facknämnder och samtliga 

stadsdelsnämnder. Ändringarna utgår från kommunfullmäktiges beslut om 

budget för 2018, ny kommunallag (2017:725) från den 1 januari 2018 och 

dataskyddsförordning (dir 2016:5) från och med den 25 maj 2018. Vissa 

redaktionella ändringar har också gjorts. Stadsdelsförvaltningen har tagit del av 

de ändringar som avser reglementet för stadsdelsnämnderna. Förvaltningen har 

inget att erinra mot förslaget utan är positiv till de ändringar och förtydliganden 

som föreslås.   

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 april 2018.  
Dnr 1.5.1.-200-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 28 
Trafikförändringar i SL-trafiken 2018/2019 
Svar på remiss från kommunstyrelsen   

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  

Remissen innehåller en lista på möjliga trafikförändringar som SL/Trafik-

förvaltningen tagit fram i samarbete med trafikentreprenörerna. De förändringar 

som föreslås handlar om utökning och reducering av trafiken samt omfördel-

ningar och beräknas träda i kraft i december 2018. Förvaltningen är positiv till 

den ändrade sträckningen av linje 546 som underlättar för resenärer mellan 

Viksjö, Barkarbystaden och Kista. Den föreslagna ändrade sträckningen för linje 

567 är också bra. Den nya linjen 687X och ändringen av linje 687 ger fördelar 

för resande från Vallentuna. Förvaltningen har tidigare påtalat vikten av att 

förstärka busslinje 179. Enligt förvaltningens bedömning borde en direktlinje 

mellan Kista och Spånga station inrättas. I nuläget saknas bussförbindelser till 

Kistahöjden. Det vore önskvärt om någon av de bussar som trafikerar Hansta-

vägen och Torshamnsgatan skulle kunna köra via Lagtingsvägen och att en 

hållplats placeras där. Förskolan på Kistahöjden har plats för 144 barn. Närhet 

till en busshållplats skulle underlätta både för dem som lämnar och hämtar barn 

och för personalen på förskolan. Slutligen vill förvaltningen framföra att äldre 

och personer med funktionsnedsättning som bor i Husby-Akallaområdet behöver 

tillgång till närtrafikbussar för att kunna ta sig till såväl offentlig som 

kommersiell service. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 15 mars 2018.  
Dnr 1.5.1.-162-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 29 
Förslag till reviderade riktlinjer gällande ledsagning och 
ledsagarservice 
Svar på remiss från kommunstyrelsen   

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat förslag till reviderade riktlinjer gällande 

ledsagning enligt socialtjänstlagen (SoL) och ledsagarservice enligt lagen om 

stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS). I budget för 2017 gavs 

socialnämnden i uppdrag att utreda en mer flexibel bedömning och användning 

av ledsagartimmar och hantering av omkostnader i samband med ledsagning. 

Det blir med förslaget möjligt att göra andra aktiviteter än de som nämns i 

biståndsbeslut eller beställning. Målet med insatsen ska dock uppfyllas - 

delaktighet i samhället. Enskilda med beslut om insatsen har rätt till ersättning 

för omkostnader för ledsagaren med upp till 300 kronor per månad. 

Förvaltningen ser positivt på förslaget som innebär möjlighet både till ökad 

flexibilitet i användandet av beviljad insats för den enskilde men även flexiblare 

bedömningar för myndighetsutövaren. Förvaltningen beräknar dock att förslaget 

kommer att innebära ökade kostnader för insatserna ledsagare och 

ledsagarservice. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 april 2018.  
Dnr 1.5.1.-205-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 30 
Förslag till handlingsplan för godstrafik i Stockholms stad 
Svar på remiss från trafikkontoret   

 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande 

 

Ärendet  
Stockholms stads trafikstrategi, Framkomlighetsstrategin, styr planeringen av 

stadens vägar, gator och offentliga rum. Framkomlighetsstrategin konkretiseras i 

ett antal inriktningsplaner. Förslag till handlingsplan för godstrafik i Stockholms 

stad är en av dessa planer. Stadsdelsförvaltningen är positiv till handlingsplanen 

för godstrafik. Stadsdelsområdet berörs till stor del. Den omfattande planerade 

nybyggnationen väntas medföra en ansenlig mängd godstrafik de kommande tio 

åren. Förvaltningen ser fördelar i att godstransporter i högre utsträckning kan 

ske nattetid. Det skulle underlätta för både godstrafiken och den trafik som 

behöver förekomma på dagtid. Samtidigt är det viktigt att godstrafik nattetid inte 

medför störande  buller. Samlastning och ökad fyllningsgrad är bra för att 

minska antalet transporter. Förvaltningen vill framföra vikten av att stadens 

olika berörda aktörer samverkar utifrån sina olika kompetenser för att bidra till 

bästa möjliga lösningar.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 20 mars 2018.  
Dnr 1.5.1.-081-2018 
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 31 
UTGÅR 
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§ 32 
Verksamhetsuppföljning 2017 funktionsnedsättning  
och socialpsykiatri  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 

Ärendet  
Förvaltningen har under 2017 genomfört verksamhetsuppföljning av samtliga 17 

verksamheter i egen regi inom funktionsnedsättning och socialpsykiatri, där 

insatsen kräver biståndsbeslut. Uppföljningarna har genomförts enligt stadens 

mallar som används vid uppföljning av motsvarande verksamhet inom lagen om 

valfrihet (LOV), oavsett regiform. Även verksamhetsberättelsen 2017 för 

samtliga 17 verksamheter samt 73 genomförandeplaner har granskats. 

Genomförandeplan är det dokument som upprättas för planering av den 

enskildes insats utifrån beställning av insatsen och samråd med den enskilde 

och/eller företrädare. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-192-2018 
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§ 33 
Verksamhetsberättelse entreprenör grupp- och servicebostad enligt 
LSS 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 

Ärendet  
Verksamhetsberättelser har lämnats till nämnden för samtliga enheter inom 

Olivia omsorg AB:s entreprenad. Enheterna har under 2017 arbetat med bland 

annat utveckling av löpande dokumentation, genomförandeplaner, samverkan 

med anhöriga samt fortbildning av personal inom enhetsnära områden. 

Enheterna har även arbetat med att öka de boendes delaktighet och säkerställa 

deras möjlighet att lämna förslag/ synpunkter och klagomål. Samarbetet med 

LSS-hälsan har fungerat bra. Uppföljningsmöten har hållits regelbundet med 

representanter från förvaltningen.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-157-2018 
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§ 34 
Patientsäkerhetsberättelse Akalla socialpsykiatriska boende 2017  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 

Ärendet  
Enligt patientsäkerhetslagen (SFS 2010:659) ska vårdgivare senast den första 

mars varje år upprätta en patientsäkerhetsberättelse för föregående år. 

Patientsäkerhetsberättelsen ska redovisa hur patientsäkerhetsarbetet bedrivits, 

vilka åtgärder som vidtagits för att öka patientsäkerheten och vilka resultat som 

uppnåtts. Patientsäkerhetsberättelsen utgör också ett underlag för kvalitetsarbetet 

i verksamheten. Akalla socialpsykiatriska boende består av 17 lägenheter och 

flera gemensamhetsutrymmen. Boendet är bemannat dygnet runt. Sjuksköterska 

finns på boendet dagtid under vardagar, övrig tid används privat bolag, ”Care 

Team”. De flesta av de boende har både psykisk och fysisk ohälsa. För att 

fortlöpande säkra och utveckla vården finns ett ledningssystem för kvalitet och 

patient- säkerhet i hälso- och sjukvården inom Rinkeby-Kista stadsdels-

förvaltning. Under 2017 personal utbildats ibland annat ”basala hygienregler”, 

hjärt- och lungräddning, psykossjukdomar, diabetes och basutbildning i 

neuropsykiatri. Två avvikelser avseende medicin har skett under året. Inga 

dokumenterade klagomål har inkommit. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-156-2018 
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§ 35 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter     
 

Inkommen skrivelse 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla.  
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§ 36 
Postlista   
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 8 mars 2018 till och med den  

11 april 2018.  

 

 
   
   

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

26 april 2018 
 

Sida 45 

 

 

  

§ 37 
Uppdragslista 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 12 april 2018. 
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§ 38 
Konferenser och utbildningar  
 
Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla.  
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§ 39 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde  
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 8 mars 2018. 
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§ 40 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde  
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från Nämndens råd för funktionshinderfrågors  

sammanträde den 8 mars 2018. 
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§ 41 
Protokoll från rådet för trygghet i fastigheter och utemiljö 
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från rådet för trygghet i fastigheter och utemiljös 

sammanträde den 14 mars 2018. 
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§ 42 
Anmälan av delegationsbeslut     
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2017-12-22 Överenskommelse om 

upphörande av anställning 

Pnr: 540615-0358 

Dnr: 2.3.1.-135-2018 

  Ulla Thorslund 

Stadsdelsdirektör 

2018-03-22 Ordförandebeslut i brådskande 

ärende gällande hemlighållande 

av vistelseort enligt 14 § 2 st. 2 p. 

lag med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU) 

Pnr: 061021-9297 

Dnr: 6.-143-2017 

Hemlighållande 

av vistelseort 

Kerstin Aggefors 

Ordförande i sociala  

Delegationen 

2018-03-22 Ordförandebeslut i brådskande 

ärende gällande hemlighållande 

av vistelseort enligt 14 § 2 st. 2 p. 

lag med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU) 

Pnr: 160215-7495 

Dnr: 6.-143-2017 

Hemlighållande 

av vistelseort 

Kerstin Aggefors 

Ordförande i sociala  

Delegationen 

2018-03-22 Ordförandebeslut i brådskande 

ärende gällande hemlighållande 

av vistelseort enligt 14 § 2 st. 2 p. 

lag med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU) 

Pnr: 160215-7495 

Dnr: 6.-143-2017 

Hemlighållande 

av vistelseort 

Kerstin Aggefors 

Ordförande i sociala  

Delegationen 

2018-04-18 Ordförandebeslut i brådskande 

ärende gällande begränsningar i 

umgänget enligt 14 § 2 st. 1 p. 

lag med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU) 

Pnr: 120808-3335 

Dnr: 6.-143-2017 

Begränsningar i 

umgänge 

Kerstin Aggefors 

Ordförande i sociala  

Delegationen 
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2018-04-18 Ordförandebeslut i brådskande 

ärende gällande begränsningar i 

umgänget enligt 14 § 2 st. 1 p. 

lag med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU) 

Pnr: 140902-4609 

Dnr: 6.-143-2017 

Begränsningar i 

umgänge 

Kerstin Aggefors 

Ordförande i sociala  

Delegationen 

2018-04-18 Ordförandebeslut i brådskande 

ärende gällande begränsningar i 

umgänget enligt 14 § 2 st. 1 p. 

lag med särskilda bestämmelser 

om vård av unga (LVU) 

Pnr: 091019-6039 

Dnr: 6.-143-2017 

Begränsningar i 

umgänge 

Kerstin Aggefors 

Ordförande i sociala  

Delegationen 
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§ 43 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m.   
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 
Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningen, förvaltningsgruppsprotokoll  

2018-04-19 

2. Beslut från IVO angående en ansökan från Kavat Vård AB om att bedriva 

hem för viss annan heldygnsvård enligt 7 kap. 1 § 1 st. 3 socialtjänstlagen 

(SoL). Dnr: 6.-189-2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


